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Sitno dnia, 27 października 2021 r. 

ST.0002.VIII.34.2021 

 

Protokół Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 27 października 2021 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sitno. 

5. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2022 rok (250), 

b) w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Sitno na 2022 rok (251), 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie gminy Sitno na rok 2022 (252), 

d) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  nieruchomości położonych                                 

na obszarze Gminy Sitno (253), 

e) w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIII/188/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 

marca 2013 r. w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne (254), 

f) zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru metod i ustalenia stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (255), 

g) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2022 rok (256), 

h) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sitno, położonej w Sitnie, oznaczonej jako działka ewid. 

nr 532/8 (257), 

i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 (258), 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027 

(259). 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

8. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 

8. Lech Brzozowski  

9. Radosław Kwapisz  

10. Jan Andrzej Ryszczuk 

11. Krzysztof Zwolak  

12. Tomasz Ożga 

13. Tomasz Gąsior 

Radni nieobecni: 

1. Krzysztof Blaszka 

2. Kamil Pyś 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXIV Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią Marzenę 

Futyma Sawicką, Koordynator ds. oświaty Panią Teresę Baran, p.o. Kierownik GOPS Panią 

Alicję Szopę, p.o. Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu Panią Katarzynę Skrzypek, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Cześnikach Panią Joannę Zosik – Kalbarczyk, Dyrektor Zespołu Szkół                 

w Kornelówce Panią Teresę Twardziszewską, pracownika obsługi Rady Krzysztofa 

Prokopowicza, Sołtysa oraz Radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 14
00

. 

 

Ad. 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

Na  Sali obrad obecnych jest 11 radnych. 

Pan Przewodniczący poprosił o wyłącznie z porządku obrad 2  projektów uchwał:              

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Sitno, położonej w Sitnie, oznaczonej jako działka ewid. nr 532/8 i w sprawie zmiany 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2021-2027. Następnie w miejsce 

wykluczonych projektów poprosił o włączenie następujących projektów uchwał: zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sitno i zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. Powyższe 2 projekty uzyskały pozytywną opinię 

sanepidu.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 

– 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 4 (Pan Krzysztof Zwolak, 

Pan Kamil Pyś, Pan Lech Brzozowski, Pan Krzysztof Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (1a).  

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Leszek Kozak, Pan Adam Mazurek.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał i 

wniosków głosowało – 8 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 

4(Pan Krzysztof Zwolak, Pan Kamil Pyś, Pan Lech Brzozowski, Pan Krzysztof Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (2).  

Komisja została powołana. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Obecnych 12 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXIII/2021 z dnia                     

29 września 2021 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na sesję.  

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 3 (Pan Kamil Pyś, Pan 

Lech Brzozowski, Pan Krzysztof Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

Ad.4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Sitno 

 

Pan Wójt z Panią Teresą Baran w skrócie przedstawili najważniejsze informacje. 

Informacja stanowi załącznik nr 5a do protokołu. 

Pan Tomasz Gąsior odniósł się do zapisu w demografii, jego miejscowości 

Stanisławki dodał, że z 2011 r. są zapisane 2 osoby a faktycznie jest tylko jedna. Poprosił o 

sprecyzowanie. 

Pani Teresa Baran poinformowała, że bazowała na podstawie pozyskanych danych z 

Referatu Obywatelskiego – z ewidencji ludności. Wtrąciła, że temat zweryfikuje. 

Brak pytań. 

Ad.5 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Brak mieszkańców. 

Ad.6 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXIV/250/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2022 rok 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy występują pytania do projektu uchwały. 

Pan Wójt poinformował, że po ostatnich spotkaniach z Radnymi został przyjęty wzrost 

stawek podatkowych o 5%. Jest zdania, że podatki w gminie Sitno będą najniższe w 

Powiecie. Dodał, że w innych gminach obecna stawka, była podejmowana w latach 

wcześniejszych. Na tą chwilę Radni będą obniżać stawkę z kwoty gusowskiej 61,48 zł do 

kwoty 40 zł. Stawka zostanie obniżona o 21,48 zł. W poprzednim roku obniżone zostało z 

kwoty 58,55 do 38,10 zł czyli o 20,45 zł. Na następny rok względem obecnego będzie 

większa obniżka. 

Pan Przewodniczący podobnie jak Pan Wójt poinformował, że podatki i tak będą 

obniżone względem stawki gusowskiej a w porównaniu do obecnego roku podwyżka 

wyniesie ok. 5 %.  
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –2 

(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6a). 

 

2. Uchwała Nr XXXIV/251/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Sitno na 2022 rok 

  

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6b). 

 

Pan Wójt dodał, że w 2020 r. było 272 samochodów ciężarowych i podatek od 

środków transportowych wyniósł ok. 302 992 zł, a w 2021 r. podatek od środków 

transportowych wyniósł 330 941 zł - 297 samochodów ciężarowych. Pomimo tego, że stawka 

podatku w poprzednim roku została obniżona o 5 %. 

 

3. Uchwała Nr XXXIV/252/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie gminy Sitno na rok 2022 

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał czy gmina korzysta z usług transportowych naszych 

mieszkańców. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli jest taka możliwość to tak. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 
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Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6c). 

 

4. Uchwała Nr XXXIV/253/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  nieruchomości położonych                                 

na obszarze Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że zmiana dotyczy wykreślenie zapisu z deklaracji 

dot. nieruchomości niezamieszkałych.  

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6d). 

 

5. Uchwała Nr XXXIV/254/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIII/188/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 

2013 r. w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 

Pan Przewodniczący nadmienił, że na wspólnym spotkaniu zostało uzgodnione 

jednogłośnie, żeby nie odbierać odpadów komunalnych od nieruchomości niezamieszkałych, 

ponieważ generuje to duże koszty dla mieszkańców gminy. Wynika to z tego, że za pojemnik 

120l przedsiębiorca płaci 6,20 zł, gdzie mieszkaniec gminy uiszcza opłatę (1 mieszkaniec) 15 

zł. 

Pan Wójt poinformował, że kolejna uchwała będzie dotyczyła zmiany częstotliwości 

odbioru odpadów komunalnych. Zmieniła się ustawa dzięki temu jest propozycja 

zmniejszenia częstotliwości odbioru odpadów komunalnych w okresie letnim do 3 tyg. 

Wykreślenie nieruchomości niezamieszkałych z procedury przetargowej jak i powyższe 

zmniejszenie terminu odbioru odpadów komunalnych może doprowadzić do niższych stawek 

za odpady komunalne. Dodał, że sanepid pozytywnie zaopiniował zmiany. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6e). 

 

6. Uchwała Nr XXXIV/255/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru metod i ustalenia stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6f). 

 

7. Uchwała Nr XXXIV/256/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2022 rok 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6g). 
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8. Uchwała Nr XXXIV/257/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący odniósł się do słów Pana Wójta i powtórzył, że uchwała dotyczy 

częstotliwości odbioru odpadów komunalnych w okresie letnim – 3 tyg.  

Pan Wójt ma nadzieję, że opłata nie wzrośnie tylko pozostanie na tym samym 

poziomie. W obecnej chwili zmieniła się ustawa i gminy mogą dokładać do odpadów 

komunalnych, ale to wszystko zależy od Rady Gminy. W skrócie omówił temat. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6h). 

 

9. Uchwała Nr XXXIV/258/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Sitno na rok 2021 

 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o Szkołę Podstawową w Cześnikach? 

Pan Wójt dodał, że jest mile zaskoczony jeżeli chodzi o finansowanie i organizacje. 

Wspomniał o zakupie używanego ciągnika. Zaproponował, żeby z pozostałych środków 

zakupić tuz i inną używaną równiarkę, ze względu na to, że do obecnej nie można dostać 

części, a w przyszłym roku zakupić kosiarkę. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6i). 
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10. Uchwała Nr XXXIV/259/2021 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że powyższy projekt uchwały dotyczy zmiany 

częstotliwości odbioru odpadów komunalnych. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 

2(Pan Kamil Pyś, Pan Krzysztof Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 15 do Protokołu Nr XXXIV/2021 

Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 2021 r. (6j). 

 

Pan Przewodniczący podziękował za jednomyślne głosowanie. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

 

1. W dniu 3 października br. odbyły się wybory do prezydium ZOSP,  wybrano nowy zarząd tj. : 

Prezes – Adam Mazurek, Wiceprezes – Tomasz Gąsior, Komendant Gminny – Henryk Ternes, 

Sekretarz – Władysław Wydmański. Podczas tego spotkania również został zaprezentowany wóz 

strażacki dla OSP Jarosławiec ( koszt 43.200 zł).  

2. 3 października br. miało miejsce zebranie wspólnoty gruntowej w miejscowości Jarosławiec, na 

którym wybrano nowy zarząd. Przekazano budynek świetlicy na rzecz gminy. 

3. 4 października br. rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na przebudowę drogi gminnej               

nr 1444 obręb Jarosławiec o długości 368,7 mb, kwota 159.802,46 zł oraz drogę gminną nr 

110723L na odcinku 190mb w Karpiu kwota 78.080,77 zł, wygrało PRD. 

4. 5 października br. ogłoszono przetarg ustny nieograniczony na nieruchomość w miejscowości 

Jarosławiec nr działki 1707 – 0,13 ha (działka zabudowana budynkiem byłej świetlicy – kwota 

61.100 zł + Vat ), na koniec października zaplanowano przetarg na sprzedaż działki nr 1704 w  

Jarosławcu (brak wpłat wadium), z kolei na początku listopada zaplanowano II przetarg na 

sprzedaż działki nr 127/1 w obrębie Kornelówka na kwotę 15 904 zł, w grudniu planujemy 

zaplanować przetarg na sprzedaż działki nr 1707 w Jarosławcu i 123/2 w Rozdołach, 

5.  9 października br. Centrum Kultury zorganizowało dla dzieci  wydarzenie -  „Noc w bibliotece”,  

6. 10 października br. zorganizowano wyjazd na targi do Kielc,   

7. 10 października br. w miejscowości Jarosławiec odbył się festyn – Dzień pieczonego ziemniaka- 

organizatorami było KGW w Jarosławcu wraz z sołtysem, 

8. 12 października br. w Lublinie podpisał umowę na dofinansowanie zadania pn: „Wyposażenie 

świetlicy wiejskiej poprzez zakup wyposażenia, montaż instalacji fotowoltaicznej oraz budowę 
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altany i grilla w miejscowości Stabrów” w ramach poddziałania 19.2 „Wsparcie na wdrażanie 

operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” z wyłączeniem 

projektów grantowych oraz operacji w zakresie podejmowania działalności gospodarczej objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020"- całkowita wartość projektu -

80 258,87  zł,- dofinansowanie - 51 068,00 zł. 

9. 12 października br. odbyło się spotkanie z firmą „Egis” odnośnie przebiegu projektowania  linii 

kolejowej L54, kolejne zaplanowane spotkanie konsultacyjne odbędzie się 9 listopada o godzinie 

17.00 w Centrum Kultury,  

10. 15 października br. Centrum Kultury zorganizowało wycieczkę krajoznawczą do Krakowa i 

Wieliczki dla mieszkańców Gminy, 

11. 20 października br. wznowiono znaki graniczne dz. 157/1, 190, 786 Cześniki, 

12. 20 października br. odbyło się uroczyste wręczenie nagród 4 nauczycielom z terenu Gminy ( 2 z 

Sitna, 1 z Jarosławca i 1 z Cześnik),  

13. 20 października br. w Centrum odbyło się spotkanie komisji oświaty wraz z pracownikami 

oświaty, rodzicami, przedstawicielami Rady Rodziców - rodzice uzyskali odpowiedzi na 

wszystkie zadane pytania. Przedstawił jakie gmina poniosła wydatki remontowo inwestycyjne na 

Szkołę Podstawową w Jarosławcu w 2019 r. - 243 450 zł w 2020 r. 144 401 zł a w 2021 r. 30 407 

zł. Nie rozumie dlaczego niektórzy twierdzą, że w szkole są złe warunki nauki. Dodał, że po 

kontroli Sanepid nie wykazał nieprawidłowości w zakresie wielkości klas. Znaleźli 

nieprawidłowości w innych kwestiach sanitarnych w wentylacji ale to już Pani Dyrektor 

zrealizowała. 

14. Gmina Sitno w ramach programu Polska Cyfrowa będzie wnioskować do MSWiA o grant na 

zakup komputerów wraz z oprogramowaniem dla uczniów z rodzin byłych pracowników PGR. W 

związku z tym rodzice/opiekunowie prawni uczniów niepełnoletnich oraz pełnoletni uczniowie 

szkół średnich mieszkający w miejscowościach w których funkcjonowały PGR-y do dnia 2 

listopada  mogą składać w Urzędzie Gminy stosowne oświadczenia.   

15. Poprawiono przejezdność następujących dróg: 

 w Horyszowie Polskim (Dolnica) około 1 km drogi, 

 droga Karp - 600 m,  

 droga w Kolonii Sitno , 

 miejscowość Stabrów i Jarosławiec częściowo załatano dziury asfaltem na zimno, 

 miejscowość Stabrów usuwanie na drodze zakrzaczenia i korzeni, 

 miejscowość Jarosławiec Osiedle ( pięcioarówki ) - nawieziono żużel, 

 miejscowość Cześniki – żużel 

 miejscowość Kolonia – Kornelówka – żużel, gruz, 

 miejscowość Boży Dar równanie drogi koparką pod lasem, 

 uzupełniono brakujące znaki drogowe, 

 trwają prace remontowe przy świetlicy w Bożym Darze, 

 LGD – altanka w Sitnie z miejscem postojowym i grilem na byłej wadze buraczanej (bez 

wkładu gminy Sitno), 

Pan Wójt odniósł się również do wypowiedzi Pana Tomasza Gąsiora, który podważył dane w 

informacji oświatowej odnośnie liczby dzieci urodzonych w jego miejscowości. Zaznaczył, że w 2011 

r. urodziło się 2 dzieci. Otrzymał tą informacje w trakcie sesji z Referatu Obywatelskiego. 

Następnie poinformował, że Gmina Sitno w ramach Programu Inwestycji Strategicznych 

"Polski Ład" otrzymała ponad 11 mln zł na realizację złożonych wniosków: 
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 Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z oczyszczalnią biologiczną w miejscowości 

Sitno - 4 750 000 zł, 

 Energia odnawialna w Gminie Sitno - Fotowoltaika - 4 275 000 zł , 

 Przebudowa ciągu 2 dróg gminnych Horyszów Polski - Karp o dł. 3137m - 1 995 000 

zł. 

Ponadto Powiat Zamojski otrzymał 16 910 000 zł na przebudowę drogi Łapiguz - Czołki - 

Sitno - Horyszów Polski – Miączyn.  

Pan Przewodniczący poprosił o 10 min przerwy. Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. 

obrad. 

 

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Tomasz Gąsior zabrał glos przypomniał o realizacji chodnika w Rozdołach                    

i ułożeniu płyt na drodze gminnej w Stanisławce. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tym roku chodnik zostanie zrealizowany. 

Pani Roksana Kotarska zapytała o wybieranie poboczy w jej miejscowości? 

Pan Wójt odpowiedział, że są to przygotowania do zimy, żeby sprzęt się nie 

uszkadzał.  

Pani Roksana Kotarska zapytała o oświetlenie uliczne – problem z oprawami? 

Pan Wójt odpowiedział, że firma ma powyższe realizować. 

Pani Roksana Kotarska zapytała o środki z puli 11 milionów które mają być 

przeznaczone na fotowoltaikę – zadała pytanie czy to prawda że fotowoltaika będzie 

opodatkowana od przyszłego roku? 

Pan Wójt odpowiedział, że od przyszłego roku zmieniają się zasady w zakresie 

rozliczania energii elektrycznej. Jest to powtórzony wniosek który znajduje się na rezerwie w 

Urzędzie Marszałkowskim, są to te same osoby, myśli że  będzie od 50 do 100 osób 

dopisanych lecz wcześniej należy przyjąć jakieś kryteria naboru.  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że to może chodzić o przedsiębiorców którzy będą tą 

energię produkować i sprzedawać. 

Pan Wójt poinformował, że rolnicy mogą korzystać z innych dofinansowań 20 % do 

fotowoltaiki i elektrowni wiatrowej do 20KW  - dotyczy magazynowania energii. 

Pan Przewodniczący zapytał czy firma, która wygrała przetarg będzie realizowała 

projekt wymiany oświetlenia ulicznego w gminie Sitno.  

Pan Wójt dodał, że firma na tę chwilę się nie wycofała. 

Pan Przewodniczący zapytał czy w umowie zapisane jest, że można obciążyć firmę 

karami finansowymi za niedotrzymanie umowy. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest taki zapis. Nie wie co firma ma w planach. Jeżeli się 

dowie to taką informacje przekaże.  

Pan Jan Ryszczuk podziękował za zakup samochodu strażackiego, poprosił o 

radiostacje. 

Pan Wójt poinformował, że w miarę możliwości zostanie to wykonane. 
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Pan Tomasz Ożga podziękował za prace w jego miejscowości, zapytał o odbiór big – 

bag i realizację inwestycji światłowodowej, poprosił o odkrzaczanie poboczy gminnych                    

i powiatowych. 

Pan Wójt zaprasza do Urzędu Gminy żeby złożyć wniosek – odbiór odpadów 

rolniczych w przyszłym roku. Nadmienił, że w Urzędzie Gminy i jednostkach podległych 

będzie założony światłowód do 15 listopada. W niektórych miejscowościach chodzą już 

operatorzy i namawiają do podłączenia światłowodu zaś w kolejnych inwestycja jeszcze się 

nie rozpoczęła. Gmina nie może nic zrobić. Dodał, że teraz firmy powołują się na covid i 

wydłużają termin realizacji inwestycji. Myśli, że do końca kwartału 2022 r. inwestycja 

światłowodowa zostanie zrealizowana. Odnośnie zakrzaczenia powiat zamojski zbiera 

pobocza w Cześnikach – Kolonii jest zadania, że i dotrze do Bożego Daru. 

Pan Adam Mazurek poprosił od 4 do 6 płyt na ułożenie zjazdu z drogi gminnej na 

drogę gminną. Poprosił również o koparkę i gruz na wyrównanie dróg gminnych – polnych. 

Odczytał sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych. Podziękował byłemu 

Prezesowi Kajetanowi Protasowi za udział i działalność dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Pan Wójt pogratulował wyboru na tak zaszczytne funkcje. Dodał, że teraz gmina w 

poszczególnych Remizach OSP takich jak: Kolonia Sitno, Stanisławka i Stabrów wylewa 

posadzki. Zapytał Tomasza Gąsiora o to czy istnieje możliwość zamontowania pługu do wozu 

strażackiego OSP Stanisławka – dotyczy odśnieżania w zimie? 

Pan Tomasz Gąsior poinformował, że jest za tym jak najbardziej. 

Pan Wójt zaprosił obecnych na święto 11 listopada na godz. 13.00 w Kornelówce. 

Pan Przewodniczący również zaprasza na powyższe święto jednostki OSP ze 

sztandarami. 

Poinformował również o: 

1. Harmonogramie spotkań konsultacyjnych linii kolejowej nr 56 - 9 listopada 2021 r. o 

godz. 17.00. 

2. Oświadczeniach majątkowych – analiza. 

3. Piśmie do Pana Wójta od Radnego Pana Jana Ryszczuka – dot. inwestycji w jego 

miejscowości. 

Ad.9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXIV Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

        Przewodniczący Rady Gminy 

Władysław Wydmański 

 


